

Christmas with a dark twist: creative writing in terminale S



Who doesn't like a good Christmas story at this time of the year? The terminale S group of Mme Köwenig rose up to the challenge of creating stories that are outside the box and definitely not for the faint-hearted! A word of warning: young and sensitive souls should refrain and stick to Dickens's Christmas Carol. Lovers of gritty humour or darker topics welcome!

Thanks to the whole group for their fantastic productions, even if some brilliant texts are not published here.

And above all, happy holidays to you all, may they be sweeter than the stories coming out of the overheated minds of S students at the end of the term! Merry Christmas, everyone!

Wer mag in dieser Zeit des Jahres nicht eine gute Weihnachtsgeschichte? Die Terminale S-Gruppe von Frau Köwenig hat sich der Herausforderung gestellt, Geschichten zu erfinden, die aus dem Rahmen fallen und definitiv nichts für schwache Nerven sind! Eine Vorwarnung: Junge und empfindliche Seelen sollten darauf verzichten und sich an Dickens' Weihnachtslied halten. Liebhaber von düsterem Humor oder dunkleren Themen sind willkommen!

Vielen Dank an die gesamte Gruppe für ihre fantastischen Produktionen, auch wenn einige brillante Texte hier nicht veröffentlicht werden.

Und vor allem wünschen wir allen frohe Festtage, mögen sie süßer sein als die Geschichten, die am Ende dieses Jahres aus den überhitzten Köpfen der S-Schüler kommen! Frohe Weihnachten, liebe Leser.

- A bloody Bat-Christmas
- Christmas of the Forgotten
- Dear Santa Claus
- Santa's diary
- The best Christmas present
- Trick or Threat